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1 50+, De 
Meij 

4.a. Tekin Voordracht 
programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Pagina 7: 
De aanwijzing (‘begrenzing’) van NNN-
gebieden, de natuurverbindingen en het 
weidevogelleefgebied en de  planologische 
bescherming ervan, verloopt via de 
Provinciale Ruimtelijke Verordening (PRV). 
 
Vraag: Kan GS aangeven wanneer zij gaat 
starten met de onterecht aangewezen  
weidevogelgebieden, die dat echter niet 
meer zijn, uit de NNN te halen? 

Zoals bij de vaststelling van de PRV-wijziging 
2018 op 23 april 2018 in uw Staten 
besproken, zal de heroverweging van de 
weidevogelleefgebieden die niet tot de 
kerngebiedenbenadering behoren, 
plaatsvinden in het kader van de 
Omgevingsvisie en de vertaling daarvan in de 
Omgevingsverordening. Tot die tijd worden 
deze gebieden gehandhaafd op basis van hun 
kwaliteit als open landschap. Overigens is er 
geen sprake van dat NNN wordt ontgrensd.  
 

2 50+, De 
Meij 

5.a. Tekin Voordracht wijziging 
PMV, tranche 10.a. 

Pagina 1, ad 2: 
Er staat dat het nodig is een technische 
correctie aan te brengen in de Provinciale 
milieuverordening. Het betreft de werking 
van een ontheffing in stiltegebieden 
 
Vraag: Indien deze technische correctie niet 
gedaan wordt en/of er door PS geen 
instemming wordt bereikt, betekent dit dan 
dat de luchthavenregeling zweefclub Den 
Helder thans in strijd is  met in de praktijk 
de geldende richtwaarden? 

Nee. Met deze voorgestelde wijziging van de 
PMV wordt een regel die op dit moment al 
impliciet in de regels van de PMV besloten 
ligt, expliciet gemaakt, zodat daarover geen 
misverstanden kunnen ontstaan. Het gaat om 
de regel dat een activiteit in een stiltegebied 
waarvoor een ontheffing wordt verleend, 
niet hoeft te voldoen aan de richtwaarden.  
Er is bij de luchthavenregeling zweefclub Den 
Helder geen sprake van strijdigheid met 
geldende richtwaarden. De relatie tussen de 
voorgestelde wijziging van de PMV en de 
luchthavenregeling is dat er, zoals 
aangegeven in de brief aan PS van 13 juni jl. 
naar aanleiding van het GS-besluit om de 
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luchthavenregeling vast te stellen, een 
onderzoek loopt om het sleepvliegen, dat op 
basis van de huidige luchthavenregeling niet 
is toegestaan, in de toekomst toch mogelijk 
te maken. Beoogd wordt dit mogelijk te 
maken via een ontheffing op de PMV.  

3 50+, De 
Meij 

9.a. Loggen Voordracht wijziging 
Waterverordeningen 
HHNK, Rijnland en 
Amstel-Gooi&Vecht 

Pagina 3: 
Inzake wateroverlast staat er dat het HHNK 
Spaarnwoude een gebiedsgerichte norm 
voor dit gebied heeft opgenomen. 
Vraag: Kan GS aangeven of dit besluit en 
aanpassing in Spaarnwoude in conflict komt 
met waterpeil door landbouw? Zo ja, wat 
zijn dan de consequenties voor boeren? 

Het Hoogheemraadschap Rijnland heeft voor 
een deel van de Inlaagpolder (peilvak GH-
090.00) een gebiedsgerichte norm 
voorgesteld. Deze norm staat los van het 
peilbesluit en er is geen conflict met het peil. 
Het betekent dat in geval van extreme regen 
het grasland iets vaker tijdelijk met overlast 
te maken kan krijgen (1/7 in plaats van 
1/10).  Deze norm is tot stand gekomen in 
een gebiedsproces met alle 
belanghebbenden. In datzelfde 
gebiedsproces is ook het peilbesluit 
voorbereid.  

 

4 50+, De 
Meij 

12.a. Tekin Brief GS aan PS. 
Voornemen tot 
uittreding als 
participant uit 
stichting GNR 

Pagina 4: 
GS hoopt op korte termijn tot minnelijke 
overeenstemming te komen 
 
Vraag: Kan GS aangeven hoeveel de 

Wij kunnen op dit moment niet aangeven 
hoeveel een eventuele minnelijke schikking 
zou gaan kosten. Begin december vindt een 
bestuurlijk overleg plaats met de betrokken 
wethouders van de Gooise gemeenten en 
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minnelijke schikking gaat kosten om uit te 
treden als dit lukt en kan zij tevens 
aangeven over welk tijdspad dit gaat? 

van Amsterdam. Wij verwachten dat de 
Gooise gemeenten dan met een voorstel 
komen. Onze inzet is uittreding per 1 januari 
2019, zoals wij in onze brief ook hebben 
aangegeven. 

5 PvdD, 
Van 
Liere 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

In de nota van de beantwoording bij de 
begroting geantwoord dat een overzicht van 
de gerealiseerde hectares per jaar en per 
wijze van realisatie in het programma wordt 
opgenomen (vraag 76). Ik heb die niet 
kunnen vinden. Op welke pagina staat het 
overzicht, of kunt u alsnog het overzicht 
geven? 

Tabel 1 op pagina 7 van het PNO geeft de 
realisatie van NNN in Noord-Holland sinds 
2014. In 2014 was 48.100 ha gerealiseerd, op 
1 januari 2018 is dat 50.600 ha. Op pagina 8 
staat een opsomming van projecten, waarbij 
ook enkele kwaliteitsverbeteringen in 
bestaande NNN. 

6 PvdD, 
Van 
Liere 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Op pagina 11 staat dat er aparte 
besluitvorming plaatsvindt over 
onteigening. Op welke wijze vindt een 
besluit tot onteigening plaats bij het aanleg 
van een weg? En op welke wijze gaat dat 
volgens deze voordracht plaatsvinden? 
Waarom is aparte besluitvorming 
noodzakelijk? 

De aparte besluitvorming betreft hier een GS-
besluit om voor percelen in een gebied het 
onteigeningsinstrument in te gaan zetten, 
indien minnelijke verwerving niet lukt. Dit 
(principe)besluit maakt het mogelijk om 
vanaf dat moment voor de gronden een 
onteigeningsschadeloosstelling te gaan 
bieden, zonder dat de provincie staatssteun 
verstrekt. In het uiterste geval zal daarna de 
besluitvorming voor de onteigening volgen. 
PS zullen dan een verzoekbesluit tot 
onteigening moeten nemen, die GS dan 
stuurt naar de Kroon. Daaruit volgt een 
Koninklijk Besluit tot aanwijzing van de (nog 
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overgebleven) percelen ter onteigening. De 
minnelijke verwerving (is bieding op basis van 
schadeloosstelling) loopt dan nog steeds 
door. Als deze minnelijke verwerving geen 
resultaat heeft, dan zullen GS een besluit 
nemen om de gerechtelijke procedure tot 
onteigening te starten. De rechter spreekt 
vervolgens de onteigening uit en de percelen 
komen in eigendom van de provincie Noord-
Holland. 
 
Onteigening voor de aanleg van een weg is 
gebaseerd op een ander artikel in de 
Onteigeningswet, hier wordt geen 
principebesluit tot onteigening genomen, 
omdat er bij wegaanleg altijd het instrument 
onteigening wordt ingezet. Het risico op 
staatssteun is dan niet aanwezig.  Verder ligt 
de bevoegdheid om een onteigeningsverzoek 
te doen aan de Kroon voor wegaanleg bij GS 
en wordt PS alleen geïnformeerd. 
 

7 PvdD, 
Van 
Liere 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Paragraaf 2.5 handelt over actieve 
soortenbescherming en dat dit een taak is 
die gedecentraliseerd is. Wordt hiermee 
artikel 2.2 lid 2 van de WNB bedoeld? Kan 
GS hoe dan ook een overzicht sturen van de 

Actieve soortenbescherming zoals benoemd 
in paragraaf 2.5 uit het PNO refereert aan 
artikel 1.12 uit de Wet natuurbescherming. 
 
Met artikel 2.2 lid van de Wnb worden de 
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passende maatregelen die het college heeft 
genomen krachtens 2.2 lid 2 WN? 

Natura 2000-herstelmaatregelen bedoeld. 
Alle maatregelen welke we nemen in het 
kader van de Natura 2000-
herstelmaatregelen zijn te vinden in de 
Natura 2000-beheerplannen en de daarbij 
horende gebiedsanalyses. Deze zijn te vinden 
op de provinciale website. 
 

8 PvdD, 
Van 
Liere 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Kan het college een overzicht sturen van alle 
instandhoudingsdoelen die nog niet zijn 
gehaald in de provincie Noord-Holland en 
daarin aangeven bij welke 
instandhoudingsdoelen er sprake is van 
verslechtering? 

De instandhoudingsdoelen gelden voor de 
Natura 2000-gebieden. In de beheerplannen 
is weergegeven wat de staat van 
instandhouding per doel is en welke 
herstelmaatregelen genomen moeten 
worden. Bij de evaluatie - na een periode van 
zes jaar - van de beheerplannen wordt 
opnieuw gekeken naar de staat van 
instandhouding van die doelen. Dan zal 
duidelijk kunnen worden welke 
instandhoudingsdoelen gehaald zijn, niet 
gehaald zijn of mogelijk verslechterd zijn. 
 

9 PvdD, 
Van 
Liere 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Erkent het college dat in artikel 2.2 lid 2 
WNB en artikel 6.2 Habitatrichtlijn om een 
resultaatsverplichting gaat? Zo nee, waarom 
niet? 

Deze vraag beschouwen wij niet als een 
technische vraag. Wij geven u in overweging 
deze vraag te stellen bij de behandeling van 
dit agendapunt in de Statencommissie.  
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10 CDA, 
Koning 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Waarom en wanneer is besloten om in 2019 
het NNN te optimaliseren? Wat houdt 
precies in? 

Het voornemen om het NNN in 2019 te 
optimaliseren, wordt via dit PNO aan uw 
Staten voorgelegd. Wij willen de realisatie 
van het NNN versnellen om tijdig tot 
afronding te komen. Onderdeel daarvan is 
ons voornemen in 2019 een optimalisatie van 
de NNN-begrenzing uit te voeren. Hierbij 
willen we verkennen of het verleggen van de 
NNN-begrenzing kan leiden tot het realiseren 
van nieuwe, meer kansrijke gebieden en het 
stoppen met gebieden waar NNN-realisatie 
niet langer realistisch of ecologisch zinvol 
moet worden geacht. 
 

11 CDA, 
Koning 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Wat is de reden om nieuwe nationale 
parken in het leven roepen? Welk voordeel 
heeft dat? 

Ons college heeft momenteel niet het 
voornemen om nieuwe Nationale Parken in 
het leven te roepen. De tekst over Nationale 
Parken in het PNO beschrijft de criteria 
waaraan ons college een eventueel verzoek 
daartoe zullen toetsen. 
 

12 CDA, 
Koning 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Waarom wilt u de wet voorkeursrecht 
gemeente inzetten? Wat heeft dat voor 
meerwaarde? Wat zijn de voordelen en 
nadelen? Wat  zijn de gevolgen  voor de 
eigenaar van het betreffende perceel? 

In het PNO is aangekondigd dat wij een 
verkenning naar de mogelijkheden van de 
Wet voorkeursrecht gemeenten zullen 
uitvoeren. Deze wet geeft de overheid de 
mogelijkheid om een eerste recht tot koop te 
krijgen op aangewezen percelen. Dit kan 
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helpen om de realisatie van het NNN te 
versnellen. De vragen die u stelt zullen 
worden betrokken bij deze verkenning. 

13 CDA, 
Koning 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Wat was het nut van de grondbalans? Hoe 
werd de grondbalans precies ingezet en 
waarom werkt dat nu niet meer? 

Een grondbalans is een rekensom, die erop is 
gericht om de hoeveelheid af te graven en te 
deponeren grond in evenwicht te houden. Dit 
begrip wordt in het PNO niet gebruikt. 
 
Mogelijk doelt u op het begrip 
beheergrondbank. Het doel van een 
beheergrondbank is om gronden voor een 
(vaak langere) periode in eigendom te 
houden, waarmee mogelijk maatschappelijke 
doelen kunnen worden gediend. Echter, de 
provincie Noord-Holland heeft al een 
aanzienlijk grondbezit, waarmee dit goed 
mogelijk is. De beheergrondbanken hebben 
weinig tot geen meerwaarde gehad. Dat 
maakt dat wij willen kijken of andere, meer 
flexibele grondinstrumenten. 
 
 

14 CDA, 
Koning 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

U geeft aan dat u nu een verkenning gaat 
uitvoeren naar het opstellen van een 
regeling die wijziging of beëindiging van 
pacht mogelijk maakt? 

Dat is correct, zie paragraaf 3.2.3. van het 
PNO, waarin dit is toegelicht. 
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15 CDA, 
Koning 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Waarom wilt u de bescherming van de 
pachter niet respecteren? 

Nergens in het PNO staat dat wij de 
bescherming van pachters niet willen 
respecteren. Wij kunnen uw vraag derhalve 
niet goed duiden. 

16 CDA, 
Koning 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Wie zijn er betrokken bij de opzet van 
nieuwe groene grondbeleid? 

Bij de totstandkoming van het PNO – 
waaronder het nieuwe groene grondbeleid – 
zijn alle gebruikelijke partners in het natuur- 
en landschapsbeleid betrokken geweest, 
zoals de terreinbeherende organisaties, 
agrarische partijen, gemeenten en 
waterschappen. Dit is toegelicht in de 
voordracht. Deze partijen zullen ook 
betrokken worden bij de uitwerking van de 
voornemens in hoofdstuk 3 van het PNO. 

17 CDA, 
Koning 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Kunnen wij bijgepraat worden over de 
voortgang van de gesprekken tussen de 
verschillende partijen in het 
verkenningsjaar? 

Wij hebben recent een voortgangsbericht 
over het verkenningsjaar aan uw Staten 
gestuurd, waarnaar wij graag verwijzen. 

18 CDA, 
Koning 

4.a. Tekin Voordracht 
Programma 
Natuurontwikkeling 
2019-2023 

Wanneer verwacht u het eindresultaat/ 
eindrapport van het verkenningsjaar? 

Wij hebben recent een voortgangsbericht 
over het verkenningsjaar aan uw Staten 
gestuurd, waarnaar wij graag verwijzen. 
 

       

       

 


